



致: 親愛的客戶

### 網上保安提示

為確保客戶在網上處理交易時得到保障，我們致力提升交易平台的保安措施，本公司亦希望提醒客戶注意網絡安全，並建議客戶採取以下的預防措施:

#### 使用網上交易服務的主要保安提示

**1. 登入密碼**

設定難以猜測及與其他服務不同的密碼，並定期更新登入密碼及切勿記錄密碼在電腦、手機或當眼位置。請勿向任何人士披露或容許任何人(包括本公司的員工或客戶主任)使用閣下的密碼。

**2. 公用電腦或公共無線網絡**

避免透過公用電腦或公共無線網絡登入電子交易平台及進行交易，請勿勾選"儲存密碼"的選框，以免其他用戶能進入到你的帳戶內。

**3. 華晉網站**

進行交易時，必須登錄以"https"為網址，而不是"http"。當完成使用交易系統，請妥當地登出及關閉瀏覽器。當你不使用網上交易系統時，電腦或手機裝置應避免維持登入狀態。

**4. 登入過程**

應透過輸入華晉網址登入網上交易服務。留意登入網頁及過程有否異樣(如出現可疑的彈出視窗或被要求提供額外的個人資料)。切勿透過網上的超連結或嵌入在電子郵件或網站中的附件提供個人資料(包括密碼)。

**5. 提防電腦病毒**

安裝和及時更新保安軟件(例如: 防毒軟件、防間諜軟件、個人防火牆)，並能夠實時偵測電腦上的新病毒、間諜軟件和非法入侵。另外，啟用自動更新功能以獲取最新的病毒和間諜軟件定義文件。

**6. 查閱帳戶交易紀錄**

客戶應定期查閱戶口結餘、交易記錄及戶口結單，如發現任何問題或未經授權之交易應立即通知閣下之客戶經紀或本公司客戶服務部查詢 (電話: (852) 2158-9000)。

華晉證券資產管理有限公司 謹啟

2018年7月20日



華晉證券資產管理有限公司  
China Rise Securities Asset Management Co. Limited  
香港北角英皇道510號港運大廈十樓  
10<sup>th</sup> Floor, Island Place Tower, 510 King's Road, North Point, Hong Kong  
Tel : (852) 2158 9000 Fax : (852) 2158 9090 Website: www.chinarisec.com.hk

20<sup>th</sup> July, 2018

To: Valued Customers

### Notes for online security

In order to ensure our customers are protected when they process online transaction, we constantly review and upgrade our system to ensure that our online trading platform is secured. China Rise Securities Asset Management Co. Ltd. wishes to alert our clients about online security and to recommend clients to take the following precautionary measures:

#### Major Safety Tips on Using Internet Trading Services

- 1. Login passwords**  
Set a password that is difficult to guess and different from the ones for other services. The login password would be changed regularly and should never be stored on computers, mobile phones or placed in plain sight. Do not disclose your passwords to anyone or allow anyone (including our staff or Account Executive) to use your password.
- 2. Public computers or public Wi-Fi**  
Avoid using a public computer or public Wi-Fi to login the Electronic Trading Platform and conduct transactions. Do not check the "Remember my password" checkbox. Doing so will allow other users to access your account.
- 3. China Rise's Website**  
Always log in the website for trading with https, not http. When finishing the use of trading system, remember to log off properly and close the browser. Avoid leaving your computer or mobile devices online when you are not using the Electronic Trading Platform.
- 4. Login process**  
Internet trading services should be accessed by entering China Rise's website address directly. Beware of any unusual login screen or process (e.g. a suspicious pop-up window or request for providing additional personal information.) Never provide your personal information (including your password) through any hyperlinks or attachments embedded in emails or from websites.
- 5. Beware of computer viruses**  
Install PC protection software (e.g. anti-virus, anti-spyware and personal firewall) and enable real-time detection of new viruses, spyware and intrusions on your computer. Also, enable the auto-update feature to obtain the latest virus and spyware definition files.
- 6. Review account transactions**  
Check your account balance, transaction records and statement(s) of account regularly. Notify your designated Account Executive or Customer Services Department at telephone (852) 2158 9000 immediately if you discover any errors or unauthorized transactions.

For and on behalf of  
China Rise Securities Asset Management Co. Limited